
 

 

 

 

Referat fra generalforsamling 2013          29.januar 2013 Hejse Kro 
 

1. Valg af dirigent – Mikael Busse Ravnsgårdsvej 149. 
 
Godkendelse af evt. fuldmagter.  
Der var 1 fuldmagt, 8 deltagere,  7 matrikler var repræsenteret. 
 
Referent: Morten Zinther Lillenæs 81. 
 

2. Bestyrelsens beretning om det forløbne år. 
 

Erik Møller fremlagde bestyrelsens beretning for 2012.  
 

Beretningen blev enstemmigt godkendt og kan læses i sin helhed som bilag på hjemmesiden. 
 

3. Aflæggelse af regnskab for året 2012 (kopi af regnskab kan ses på hjemmesiden). 
 

Kasserer Berit Hermansen gennemgik hovedpunkterne i regnskaberne. 
Drift – og vejfond regnskaberne blev godkendt uden bemærkninger. 
 

4. Behandling af indkommende forslag: 
 
1.  Vedtægtsændring. 

Bestyrelsen indstiller følgende ændring i vedtægterne: 
§13 Genvalg kan ske, men et medlem kan højst sidde i bestyrelsen i 6 på hinanden følgende år. 
 
Ændres til: 
Genvalg kan ske, men et medlem kan højst sidde i bestyrelsen i 6 på hinanden følgende 
valgperioder. 
 
Ovenstående blev enstemmigt godkendt med 7 stemmer og en fuldmagt.   
  

5. Fastlæggelse af budget og kontingent 2013: 
 

Budget og kontingent for 2013 blev godkendt og vedtaget med følgende bemærkninger, der er 
nu 115 grundejer i ejerlavet (R109). 
I budget kunne det godt være misvisende at der stod 115x1000 og senere under vejfond 
115x500 og ikke 115x1500. Bestyrelsen kigger på om der er en mere hensigtsmæssig måde at 
skrive dette på i budgettet.  
 

6. Valg af bestyrelsesmedlemmer og suppleanter 
 

Erik Møller – ikke på valg.  
Morten Zinther – ikke på valg. 
Mikael Busse – ikke på valg. 
Erik Andersen – på valg, ønskede ikke genvalg. Ingen blev valgt. 
Berit Hermansen – på valg, ønskede ikke genvalg. Ingen blev valgt. 
 
1. Marianne Lundtoft Ravnsgårdsvej 113 - ikke på valg.  
2. suppleant Tejs Bomme, Lillenæs 75 ikke på valg. 



 

 

 

 
 
 
 
Valg af revisor: 
Preben Toft Ravnsgårdsvej 117 blev valgt. 
 
Valg af revisor suppleant: 
Peder Egon Jensen - Lillenæs 75 blev valgt. 
 

7. Eventuelt. 
 

Bestyrelsen vil takke de 3 matrikler ud over bestyrelsen der mødte op, for deres fremmøde til 
trods for regn og plusgrader. 
Samtidig må bestyrelsen udtrykke deres utilfredshed med de andre 108 matrikler som ikke 
mødte frem.  
Bestyrelsen synes det er mangel på interesse og respekt for vores alle sammes fælles områder 
og interesse. 
 
Bestyrelsen kunne derfor ikke konstituere sig med 5 medlemmer. 
Derfor indkaldes de 2 suppleanter til det første bestyrelses møde i 2013      
 
 
Bestyrelsen Januar 2013 

 
 

 

  

  
 


